
Protokół Nr XX/2012 
z XX Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 11 lipca 2012 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 15.00, a zakończonej o godz. 15.30. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Kuźnar. 
W sesji uczestniczyło 20 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
3. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
4. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 11 - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie przedstawił porządek obrad XX Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad oraz przyjęli go jednomyślnie. 

Przystępując do realizacji punktu 4 porządku obrad - interpelacje i zapytania - w punkcie tym głos 
zabrali: 
li Pan Kazimierz Gładysz podjął temat braku odpowiedzi na pismo z dnia 24 kwietnia 2012 roku 

Rady Sołeckiej wsi Świerzowa Polska w kwestii wyrównania i wyklińcowania drogi 
powiatowej Nr 1958 R Świerzowa Polska - Dobieszyn, 

21 Pani Grażyna Skolarczyk zapytała, na jakim etapie realizacji jest zgłoszony przez nią wniosek 
dot. uporządkowania terenu obok budynku Starostwa Powiatowego w Krośnie k. parkingu. 

W kolejnym punkcie 5 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2012 rok- projekt uchwały przedstawiła Pani Krystyna Kasza- Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie, Zespół w Krośnie uchwałą 
Nr XIV/3209/2012 z dnia 3 lipca 2012 roku wszczęła postępowanie nadzorcze dot. uchwały Rady 
Powiatu Krośnieńskiego Nr XIX/126/2012 w dnia 20 czerwca 2012 roku w sprawie zaciągnięcia 
w 2012 roku pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Krakowie. 
Wyjaśniła, że zaistniała sytuacja wynikła z faktu, iż deficyt zapisany w uchwale budżetowej 
Nr XIX/124/2012 z dnia 20 czerwca 2012 roku, wyniósł - 2.320.000 zł, a pożyczka i kredyt na 
wyprzedzające finansowanie zadań z RPO: pożyczka - 1.575.1180 zł, planowany kredyt -
1.300.000 zł, razem - 2.875.180 zł, powstała różnica to kwota - 555.180 zł oraz, iż z zapisów ww. 
uchwały Regionalna Izba Obrachunkowa wnioskuje, że kredyt i pożyczka w kwocie - 555.180 zł 
przeznaczone zostaną na spłatę zobowiązań z tytułu kredytów, a nie na wydatki nie znajdujące 
pokrycia w planowanych dochodach. 

Następnie poinformowała, iż deficyt został zwiększony o kwotę - 560.000 zł i zwiększone zostały 
wydatki w dziale 600 transport i łączność, w tym na usuwanie skutków powodzi. 
Deficyt po zmianach wynosi - 2.880.000 zł i zostanie sfinansowany: pożyczką NFOŚ 
w kwocie - 1.575.180 zł, kredytem na wyprzedzające finansowanie - 1.300.000 zł oraz kredytem 
komercyjnym - 4.820 zł. 
Wprowadzone zostały wolne środki w kwocie - 560.000 zł, które będą przeznaczone na pokrycie 
spłaty kredytów. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywna opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XX/132/2012 w sprawie zmiany 
Uchwały budżetowej na 2012 rok /zał. Nr 2/. 

Realizując następny punkt 5 b) porządku obrad- podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania 
pierwszeństwa w nabywaniu budynków mieszkalnych stanowiących w całości przedmiot najmu 
lub dzierżawy - projekt uchwały przedstawił Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek 
Zarządu Powiatu /zał. Nr 3/. 
Poinformował, iż zgodnie z zapisami art. 34 ust. 6. ustawy o gospodarce nieruchomościami, 
Wojewoda w odniesieniu do nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, 
a odpowiednio rada lub sejmik w odniesieniu do nieruchomości stanowiących własność jednostki 
samorządu terytorialnego, mogą przyznać odpowiednio w drodze zarządzenia lub uchwały, 

pierwszeństwo w nabywaniu lokali ich najemcom lub dzierżawcom, z wyłączeniem 

nieruchomości, o których mowa w art. 57 ust 1, art. 60 ust. 1 i art. 60 a, ust 1. 
W zw. z powyższym przedłożony projekt uchwały dot. przyznania pierwszeństwa w nabywaniu 
budynków mieszkalnych, stanowiących własność Powiatu Krośnieńskiego ich najemcom 
i dzierżawcom, jeżeli odpowiednio umowa najmu lub dzierżawy została zawarta na czas 
nieokreślony lub na czas określony co najmniej 5 lat, a także, że uchwała podlega ogłoszeniu 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 

Następnie Starosta zawnioskował o wycofanie przedmiotowego projektu uchwały wyjaśniając, iż 
ze względu na zaistniałe okoliczności podjęcie tejże uchwały odbyłoby się ze szkodą dla Powiatu. 
Zaznaczył, iż temat zostanie podjęty na jednej z kolejnych sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek Starosty. 

Radni głosowali za wnioskiem (stosunkiem głosów: ogółem głosujących 

20 Radnych, za -19 głosów, przeciw -O głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się). 

Realizując punkt 6 porządku obrad - w punkcie tym zabrała głos Pani Zdzisława Żywiec -
Sekretarz Powiatu udzielając odpowiedzi na pytanie Radnej Grażyny Skolarczyk w kwestii 
zgłoszonego przez nią wniosku na posiedzeniu Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu, a następnie 
jednej z sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego dot. uporządkowania placu k. parkingu przy budynku 
Starostwa Powiatowego w Krośnie. Poinformowała, iż w przedmiotowym temacie zostało 

wystosowane pismo zarówno do samorządu Miasta Krosna, jak i właścicieli działek w kwestii 
uporządkowania terenu. Dodała, iż Powiat nie posiada możliwości prawnych, aby zobowiązać 
właścicieli działek do ich uporządkowania. Na chwilę obecną została wykoszona trawa. Zwróciła 
uwagę, iż w tej kwestii odpowiedź również została skierowana do Komisji Rozwoju i Promocji 
Powiatu. 

Następnie Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu odpowiadając na pytanie Pana 
Kazimierza Gładysza w kwestii pisma Rady Sołeckiej wsi Świerzowa Polska - stwierdził, iż 
sprawdzi te kwestię oraz jeśli odpowiedź została udzielona, dostarczy ksero. 

Punkt 7 porządku obrad - wnioski i oświadczenia Radnych - w punkcie tym głos zabrał 

Pan Kazimierz Krężałek, który podjął temat problemów z funkcjonowaniem Oddziału Dziennego 
Psychiatrycznego w Szpitalu Specjalistycznym w Jaśle, gdzie leczą się również mieszkańcy 
powiatu krośnieńskiego. 

Następnie Starosta powrócił do podnoszonych na ostatniej sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 
przez Radnego Edwarda Nowaka tematów dot. koszenia traw w Gminie Jedlicze oraz propozycji 
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Burmistrza Gminy Jedlicze w kwestii przejęcia do utrzymania drogi powiatowej oraz poboczy 
/chodzi o drogę relacji Potok - Jedlicze/ informując, iż w odpowiedzi na przedmiotowe pismo, 
Burmistrz otrzymał propozycję przejęcia do utrzymania wszystkich poboczy przy drogach 
powiatowych, a także złażono wniosek o zaproponowanie warunków porozumienia. 
W sprawie remontu przejazdu kolejowego w Gminie Jedlicze - wspomniał, iż zostało 

wystosowane pismo do PLK z propozycją odbycia spotkania w celu uszczegółowienia działań 
w tym kierunku. 
Poinformował także, iż stanowisko Dyrektora Wojewódzkiego Szpitala Podkarpackiego im. Jana 
Pawła II w Krośnie zostało powierzone Panu Piotrowi Lenikowi, który zostanie zaproszony na 
jedną z kolejnych sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 15.30 zamknął obrady XX Nadzwyczajnej Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 

Pr~olpówał~: 
S~r 

--~----
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